
Under foretrædet vil borgmester Winni Grosbøll uddybe det høringssvar, der blev fremsendt i 
forbindelse med udkastet til forslag til ændring af L229, og reflektere over de oplysninger, der 
er kommet efter afsendt høringssvar. Winni Grosbøll ventes at lægge hovedvægt på: 

1) Det skal være muligt at lave et kommunalt ejet selskab, der kan genbruge det fibernet, 
der allerede er rullet ud af Østkraft under EcoGrid-projektet, uden at der skal ske 
modregning.

2) Fortilfældet fra 2008, hvor der i forbindelse med et lovforslag om fjernkøleanlæg, L127, 
2007-2, blev åbnet mulighed for, at der inden for en koncernstruktur omfattet af 
elforsyningslovens § 37 og 37a kunne anvendes midler, som stammer fra aktiviteter 
omfattet af elforsyningsloven til etablering af fjernkølingsanlæg, uden at det fører til 
modregning i kommunens bloktilskud.

3) Vi ønsker at være ambitiøse i hastighedskravene, så Bornholm får 100 Mbit/s download 
og 30 Mbit/s upload nu – og ikke først i 2020   

Jeg vedhæfter vores afsendte høringssvar.
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